
 

 

 

 

 

     

 

Dit is onze 5
e
 nieuwsbrief met nuttige informatie over de 

Ondernemerskring en haar activiteiten. Bent u bekend met onze nieuwe 

website www.ondernemerskringmidden-groningen.nl?Hierop staat veel 

informatie over  onze vereniging, doelstelling, leden en welke activiteiten 

er zijn. De notulen, verslagen en foto’s worden gedeeld.   

Wij nodigen u graag uit onze website te bezoeken of beter nog: deze te 

koppelen aan uw eigen website. Want elkaar vinden en gevonden worden 

is niet altijd vanzelfsprekend, ook niet op de digitale snelweg.   

De website wordt periodiek bijgewerkt. Wij vragen u uw bedrijfs- en 

contactgegevens te controleren die op de site vermeld staan. Een wijziging 

kunt u doorgeven via w.nieborg@hetnet.nl. 

De frequentie van onze nieuwsbrief hangt af van de informatie die gedeeld 

kan worden. Hebt u kopij voor onze nieuwsbrief of heeft u ideeën en/of 

opmerkingen? Wij horen dit graag van u. 

------------------------------------------------------------------------------------------ 

In deze nieuwsbrief wordt in woord en beeld onder meer teruggeblikt 

naar ons jaarlijks reisje van september en het bedrijfsbezoek bij Huis 

Veendam. Ook staan we stil bij de jaarvergadering van december en de 

naamswijziging en statutenwijziging bij de notaris. 

In de rubriek “In de kring met….” stelt Jaap Borg, Wethouder 

Economische Zaken zich aan ons voor. Ook nodigen we u uit voor het 

volgende bedrijfsbezoek, dit keer bij EDC Internet B.V. 

Wij wensen u veel leesplezier! 

NIEUWSBRIEF 2018-1 Een nieuwe naam in een 

nieuwe gemeente… 2018 is 

gestart met niet alleen een 

nieuwe gemeente, maar ook 

met een nieuwe naam voor 

onze vereniging.  

Op de ledenvergadering(en) 

hebben onze leden ingestemd 

met  een wijziging van de 

statuten. Deze zijn ‘afgestoft’ 

en meer eigentijds gemaakt. 

Ook hebben we de naam 

Industriekring Menterwolde 

notarieel gewijzigd in 

Ondernemerskring Midden-

Groningen. Deze naam dekt 

de lading beter waar we voor 

staan: een gezellige en 

ondernemende vereniging die 

ook contacten onderhoudt met 

andere bedrijfsverenigingen en 

de gemeente. En daar hoort 

ook een nieuw logo bij. Dit 

alles geeft extra energie en een 

mooie boost in het nieuwe 

verenigingsjaar.  

We hebben er zin in en willen 

ook dit jaar weer interessante 

bedrijfsbezoeken en contact-

momenten bieden.  

Laten we er weer een mooi jaar 

van maken! 

 

Martin Kanon (Voorzitter)    

http://www.ondernemerskringmidden-groningen.nl/
mailto:w.nieborg@hetnet.nl


 

 

 

 

      

Statutenwijziging 

 

 

Op woensdag 17 januari zijn Martin Kanon (Voorzitter) en Rita Feenstra (Secretaris) naar notaris mr. Lizette 

de Poel-Mulder in Hoogezand geweest om hun handtekening te zetten onder de akte waarmee de statuten van 

onze vereniging zijn gewijzigd. We zetten de Industriekring Menterwolde voort als Ondernemerskring 

Midden-Groningen. Deze naam dekt de lading beter voor waar we voor staan. De statuten zijn bovendien 

‘afgestoft’ en meer eigentijds gemaakt. De leden hebben op de jaarvergadering van 14 december jl. ingestemd 

met de wijzigingen. De aktepassering heeft pas in januari plaatsgevonden omdat er toen rechtsgeldig sprake was 

van een gemeente  Midden-Groningen.  

 

        

 

 

 

 

 

 



 

 

Bedrijfsbezoek Huis Veendam 

 

Op 19 oktober hebben we een bezoek gebracht aan Huis Veendam (www.huisveendam.nl). 

Hier kregen we een presentatie en rondleiding van Erik Slor. Hij is samen met zijn broer Koos 

en ontwerper Tjeerd Veenhoven eigenaar van o.a. Huis Veendam. Erik en z’n broer hebben een 

achtergrond in chemische technologie en toxicologie. Ze hebben een bio-laminaat ontwikkeld 

wat gemaakt is van organische reststromen en aardappelzetmeellijm. Hiermee ontstaat een 

materiaalinnovatie voor interieurontwerpers en –bouwers. Het bio-laminaat is gemaakt van 

verschillende reststromen zoals bollen- en garnalenpel, gras, riet, aardappelschillen e.d. Deze 

afvalproducten vormen zo weer grondstof voor het bio-laminaat. Dit bio-laminaat is volledig 

afbreekbaar en wordt geproduceerd zonder schadelijke dampen. 

Erik ’s zienswijze op de wereld(verbetering) werkt aanstekelijk en hij verhaalt over de talloze 

mogelijkheden om het bio-laminaat toe te passe. Uit het bedrijfsbezoek komt naar voren dat 

Erik ‘s levenswijze en de aanwezige creativiteit binnen het bedrijf  leidt tot interessante 

samenwerkingen met (internationale) opdrachtgevers. Het bedrijfsbezoek werd afgesloten met 

een hapje en een drankje. 



 

 

Jaarvergadering 

Bij Hotel Van der Valk vond 14 december onze Jaarvergadering plaats. Deze werd goed 

bezocht. Dit was belangrijk omdat er ook gestemd moest worden over de voorgenomen 

statutenwijziging. De opkomst was dermate dat er rechtsgeldig gestemd kon worden. Daarnaast 

was er nog een aantal machtigingen afgegeven. De vergadering stemde in met de 

naamswijziging van Industriekring Menterwolde in Ondernemerskring Midden-Groningen. Ook 

de voorgestelde wijzigingen van enkele artikelen om de vereniging praktischer en meer 

eigentijds te besturen waren akkoord. Hiermee kunnen we weer vooruit. De notariële 

statutenwijziging moest nog even wachten tot januari omdat er dan rechtsgeldig sprake is van 

de gemeente Midden-Groningen.  

Verder werd de vergadering puntsgewijs doorlopen. Het financieel verslag van de 

Penningmeester werd gepresenteerd en goedgekeurd. Ook is de begroting voor het nieuwe 

verenigingsjaar besproken.  De contributie laten we het komend jaar nog onveranderd, maar we 

voeren wel een eigen bijdrage in voor de deelnemers aan het jaarlijks uitje ter dekking van een 

deel van de kosten.  

In 2021 willen we ons 35 jarig jubileum vieren. Dit willen we dan combineren met het jaarlijks 

uitje. Onder de aanwezige leden was er bereidheid om de contributie te verhogen om te 

reserveren voor het jubileumjaar. De financiële buffer is echter goed en de vaste kosten zijn 

beperkt. Omdat we nu ook een eigen bijdrage voor deelname aan het jaarlijks reisje invoeren 

stelt het bestuur voor de contributie voor het komend jaar nog ongewijzigd te laten. Op de 

volgende jaarvergadering zal de contributie opnieuw worden bezien. Het bestuur acht het wel 

raadzaam om dan in de contributie c.q. begroting een reservering voor het jubileumjaar op te 

nemen. 

De jaarvergadering werd afgesloten, waarna de leden konden genieten van een hapje en een 

drankje (heerlijk warm/koud buffet).   

 

 

 



 

 

Jaarlijks uitje 

Na de zomervakantie hadden we op 9 september ons jaarlijks uitje. In de stromende regen 

vertrokken we met de bus richting Ootmarsum. Na een koffiebreak met koffie en gebak zetten 

we onze benen in beweging voor een interessante (en meer droge) stadswandeling door het 

pittoreske centrum van Ootmarsum. Voor de lunch gingen we richting openluchtmuseum Land 

van Heeren en Boeren, waar we in de Weemhof Gasterij een echte ‘Twentse lunch’ genoten. 

Daarna kon het openluchtmuseum worden bezocht en/of de plaatselijke winkels van 

Ootmarsum. Aan het eind van de middag gingen we weer met de bus naar Landhuis Hotel 

Restaurant Rikus in Eext. Hier konden we eerst borrelen met een zonnetje op het terras, waarna 

we binnen konden genieten van een voortreffelijk diner. Na een zeer geslaagde dag werden we 

weer keurig bij Van der Valk in Zuidbroek afgezet.  

Hierna een impressie van deze dag:  

 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agenda 2017 

16 februari   :Soosbijeenkomst Rabobank  

16 maart  :Ondernemersbijeenkomst Gemeente in ‘t Kielzog 

20 april   :Soosbijeenkomst Staalservice Zuidbroek               

15 juni    :Soosbijeenkomst locatie n.n.b. 

2   september  :Jaarlijks uitje 

19 oktober  :Soosbijeenkomst locatie n.n.b. 

7/8 november  :Promotiedagen Noord Nederland 

14 december  :Jaarvergadering bij Van der Valk  

 

 

 

 

 

In de kring met….. 

Jaap Borg, Wethouder Economische Zaken Gemeente Midden-Groningen 

 

 

Mijn naam is Jaap Borg. Geboren en getogen in Appingedam, opgegroeid in een middenstands-

gezin. Na mijn militaire dienstplicht heb ik de studie civiele techniek aan de HTS in Groningen 

afgerond, waarna mijn loopbaan in de grond-, weg- en waterbouw begon.  

 

Vanuit het bedrijfsleven heb ik veel te maken gehad met de politiek, zowel op gemeentelijk, 

provinciaal als op landelijk niveau. Vooral in de periode dat ik voorzitter van VNO-NCW Groningen 

was, had ik regelmatig contact met diverse politici. Bijvoorbeeld over het verminderen van de 

regeldruk, het verbeteren van het vestigingsklimaat, het vereenvoudigen van de aanbestedingsregels, 

hoe krijgen we mensen met afstand tot de arbeidsmarkt weer betrokken bij het arbeidsproces, hoe 

zorgen we dat we voldoende technisch opgeleide mensen hebben of hoe voorkomen we dat ze na hun 

opleiding eerst werkeloos worden? 

 

 

Door mijn betrokkenheid bij veel verenigingen heb ik een groot netwerk opgebouwd. Daar kom ik 

mensen tegen die veel kritiek hebben op de politiek en de stroperige overheid. Vaak hebben zij de tijd 

niet om daar iets aan te doen. Nu ik die tijd wel heb, wil ik me inzetten om daar verbetering in aan te 

brengen. Ik zet me in voor lage lasten voor burgers en ondernemers en een efficiënt opererende 

bestuurlijke en ambtelijke organisatie met meer kansen voor ondernemers, zodat die meer banen 

kunnen en durven genereren. Sinds december 2015 was ik wethouder  in de gemeente Menterwolde 

en per 1 januari 2018 ben ik wethouder Economische Zaken in de nieuwe gemeente Midden-

Groningen. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ondernemersavond 

Op 26 april wordt door de gemeente Midden-Groningen de ondernemersavond 2018 georganiseerd in 

’t Kielzog. Op het programma staat o.a. Trendwatcher Richard van Hooijdonk. Hij laat u ervaren hoe 

onze toekomst eruit komt te zien en wat betekent dit voor uw bedrijf?  Verder laten lokale talenten met 

oog voor de toekomst u zien hoe de nieuwste generatie onderneemt. Natuurlijk is er voldoende 

gelegenheid om na te praten en te netwerken tijdens de borrel. U bent van harte uitgenodigd voor deze 

avond. Aanmelden kan via www.midden-groningen.nl/ondernemer om u aan te melden (bron: 

gemeente midden-groningen). 

 

 

In ons nieuwe coalitieakkoord hebben we de volgende speerpunten opgenomen die voor ondernemers 

van belang zijn: 

Initiatiefnemer staat centraal: De nieuwe gemeente maakt in omvang en in aantal inwoners een forse 

schaalsprong. We willen als gemeente eerst en vooral bondgenoot van inwoners, bedrijven en 

organisaties zijn. Het motto is: minder voorschrijven, meer samenwerken. De samenleving verandert in 

een hoog tempo en daardoor verandert ook de rol en opstelling van de overheid. 

Mensen en maatschappelijke doelen gaan boven interne procedures:  We willen open en 

toegankelijk zijn. We willen de invoering van de omgevingswet gebruiken om dit bondgenootschap 

verder vorm te geven. De omgevingswet helpt om nieuwe ontwikkelingen te ondersteunen, 

afwegingsruimte voor het lokale bestuur te vergroten, procedures te versnellen, innovaties mogelijk te 

maken en blokkades weg te nemen. We stellen een omgevingsvisie op die een kader biedt om 

duidelijke en snelle besluiten te nemen op initiatieven van bedrijven en inwoners in onze gemeente. 

Dienstverlening: In onze dienstverlening staat de relatie tussen de professional en de klant (inwoners, 

ondernemers en maatschappelijke organisatie) centraal. We willen de dienstverlening steeds afstemmen 

met de doelgroep, continu verbeteren, de klanttevredenheid monitoren en investeren in co-creatie. Wij 

zijn fysiek en digitaal goed bereikbaar, waarbij we aandacht hebben voor open data en daarbij de 

landelijke ontwikkelingen zullen volgen. Met name de fysieke bereikbaarheid van voorzieningen is een 

aandachtpunt voor ons. 

 

Doordat de collegepartijen deze afspraken met elkaar hebben gemaakt zal de dienstverlening alle 

aandacht hebben. Hopelijk zal dat de bedrijven en de werkgelegenheid ten goede komen. 

 

 

http://www.midden-groningen.nl/ondernemer


 

 

 

 

 

Jaarlijks reisje 

In september hebben we weer ons jaarlijks reisje. En dit keer gaat de reis met de bus naar…… de elf 

steden stad Harlingen. Harlingen is een (zee)havenstad waar altijd wat (en wad) te beleven valt. Het 

jaarlijks reisje is een uitgelezen gelegenheid om Harlingen te verkennen met een stadswandeling en de 

historie en zeelucht op te snuiven. Uiteraard sluiten we deze dag af met een culinaire reis in een Fries 

restaurant. Te zijner tijd ontvangt u de uitnodiging voor deze trip die u eigenlijk niet mag missen.  

  

 

Bedrijfsbezoek 

Ons eerstvolgend bedrijfsbezoek is op donderdag 15 februari vanaf 17.00 uur. We zijn 

uitgenodigd door Eric en Henriette Idema van EDC Internet BV in Veendam om hun bedrijf te 

bekijken. EDC is een succesvolle onderneming op het gebied van e-commerce voor erotiek. 

Men kent jaarlijks een exponentiele groei en dit brengt veel kansen, maar ook uitdagingen met 

zich mee. We worden onder meer bijgepraat over hun visie, de ontwikkeling van het bedrijf, 

het assortiment en de logistieke uitdaging die gepaard gaat met de groei. Ook nemen we een 

kijkje in het logistieke hart van EDC.  

 

Nieuwsgierig geworden naar dit mooie bedrijf in de regio? Meld u dan aan via 

w.nieborg@hetnet.nl.  De uitnodiging is al via de mail verstuurd. We stellen uw aanwezigheid 

zeer op prijs! 

We zijn voor toekomstige bijeenkomsten nog op zoek naar leuke locaties. Dit kan ook bij een 

van onze leden zijn. Een mooie gelegenheid om uw bedrijf te presenteren. Heeft u interesse? 

Meld u dan aan als gastheer/vrouw! 

De bijeenkomsten worden door de aanwezige leden gewaardeerd. Ze zijn erg gezellig en een 

perfecte gelegenheid om elkaar beter te leren kennen. Komt u weinig/niet bij een van onze 

bijeenkomsten? Weet dan: Wij zien u graag! Ook als u een collega-ondernemer uit de regio 

kent, die (nog) geen lid is, is deze van harte welkom. In verband met de catering horen we dit 

dan graag vooraf van u (via w.nieborg@hetnet.nl).    

 

 

mailto:w.nieborg@hetnet.nl


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Agenda 2018 

15 februari   :Bedrijfsbezoek aan EDC in Veendam 

19 april   :Bedrijfsbezoek (n.n.b.) 

26 april   :Ondernemersavond gemeente Midden-Groningen (‘t Kielzog) 

21 juni    :Bedrijfsbezoek (n.n.b.) 

8 september  :Jaarlijks uitje naar Harlingen 

6 en 7 november :Promotiedagen  

13 december  :Jaarvergadering  

 

 

 

 

 

Bestuur: 

- Martin Kanon (Voorzitter)  martin.kanon@rabobank.nl  06-52640830 

- Rita Feenstra (Secretaris)  info@vastgoednoordoost.nl  06-48818383 

- Henriette Kemper (Penningmeester) henriette@makelaardijsmit.nl  06-50523424 

- Willem Nieborg  (bestuurslid)  w.nieborg@hetnet.nl   06-40540937 

- Maria Olsthoorn (bestuurslid)  info@wapenvannoordbroek.nl  06-51104084 

www.ondernemerskringmidden-groningen.nl 

redactie nieuwsbrief: Martin Kanon 

email: w.nieborg@hetnet.nl 

twitter: @ondernemers_mg 
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